
 
 

 

Bestyrelsesmøde 29-05-2021 

Tilstede er: 
Katja Devantier Dysted Nielsen 
Susan Stryg 
Tina Frederiksen 
Stine Skjødt - Teams 
Eva Farsø 
Simone Søderberg 
Jesper Andersen 
 
Fraværende: 
 
Referent  
Katja Devantier Dysted Nielsen 
 

 

 

Økonomi 
Bestyrelsen har kigget på saldobeholdningen og ikke fundet noget mærkbart. 
 
Der oprettes en særskilt økonomi for arrangementer. 
 
Stine tager kontakt til banken, for at hører om de kan hjælpe med Nemid, så vi kan komme på E-
boks igen. 
 
Bank 
De sidste manglende dokumenter er fremsendt til den nye bank. 
 
Opgavefordeling: 
 
Katja – kontakt til FD, hovedklubber 
Katja – Referent til møder 
Katja – Skrive nyhedsbreve 
 
Susan – fortsætter med sponsor 
Susan – Tovholder på standen 
 Der skal laves et lille skriv om hvad der kræves at stå i stand for medlemmer - Katja 
 Simone – spørger om pris på at få syet nye burgardiner 
 
Tina – Arrangementsansvarlig 
 Tina kontakter Sorø for mødebooking 
 
Simone + Eva – Sociale medier 
 



 
 

 

Jesper – webmaster 
 
Tina – Topkatte – bliver først aktuelt i 2023 (Topkatte 2022) 
 
Tina – Titelkatte 
 
Trine – Medlemsansvarlig 
 
 
Pelspleje hæfte 
Simone, Trine og Tina udarbejder hæfte i samarbejde. 
 
Fotokonkurrence (dato) 
Der er mindre rettelser til indbydelsen – Katja 
Dato er fastlagt. 
Indbydelsen fremsendes til resten af bestyrelsen til godkendelse/gennemlæsning inden 
konkurrencen iværksættes. 
Dommerne kontaktes af Tina og Katja 
 
Sponsorkontrakt 
Susan tager kontakt til Royal Canin og Agria og følger op på nuværende aftale 
 
Kommende arrangementer 
Pawpeds og helbredstest - Jylland 
 
Kontrakter - Sjælland 
 
Idéer:  
Øvre luftveje 
Første hjælp (Charlotte) – Simone er tovholder på denne  
Foder, ernæring og fordøjelse – evt. online (kontakt Royal Canin) Susan er tovholder 
Fertilitet (Øst og Vest) 
 
Annonce på dba (En racekat har stamtavle) 
Bestyrelsen undersøger hvad det koster at have en annonce på dba. Til at starte med bliver det 
lavet et øget fokus på Facebook i forholde til hvad man skal være opmærksom på når man skal 
købe kat. 
 
Evt. 
 
FAQ på hjemmesiden – alle går i tænkeboks og bestyrelsen samles til en workshop. 
 



 
 

 

Opbevaring af Maine Coon Klubbens ting. Susan undersøger med et lager, hvor tingene kan 
opbevares tørt. 
 
Spørgsmål vedr. et muligt EMC – det bliver ikke inden for den kommende tid, da der er krav til 
antal deltagende katte og dette kan blive svært at opnå, når der stadig er rejserestriktioner i flere 
lande. 
Vi afventer derfor situationen og kigger i stedet på et evt. Breed BIS. Muligheden for dette kunne 
være i Middelfart i 2022. 
 
 


